

## Chinese School of Chinese Welfare Services of SA Inc. Enrolment

Important information for parents and students:

Enrolment for all students (new and old students) for 2021 has to be done on line, please click the link and do enrolment before turning up at school

**Enrolment web link:**

<http://enrolments.esasa.asn.au/?schoolid=e162>

Please fill in all details on line and submit on line.

We host language teaching at Adelaide High School on Saturday 1.30pm to 3.30pm during school term.

Collection of 2020 Student reports and 2021 school fees payment can be done at school at 1.30pm, after students enter their classroom.

Chair Vivien Shae

Principal Shuo Wang

南澳华人福利会中文学校通讯

给父母的重要信息：

必须在线完成 2021 年所有学生（新老学生）的入学申请，请单击链接并在上学之前进行

**Enrolment web link:**

<http://enrolments.esasa.asn.au/?schoolid=e162>

请在线填写所有详细信息，然后在线提交。

我们的学校，在阿德莱德高中主持语言教学  
(Adelaide High School West Terrace SA 5000)。

学生进入教室后，父母可在学校下午 1.30pm，收集 2020 年学生报告和支付 2021 年学费。

如果您有任何疑问，请致电 0430988184 与学校联系

感谢您一直以来的支持。亲切的问候，

Chair Vivien Shae

Principal Shuo Wang